
Ejerforeningen Giber Å                         11.04.24                                                                            

Referat fra generalforsamling 2024 
Torsdag den 11.04.2024 kl. 19.00 i Mårslet Multihal – Sal A  

Deltagere: Der var repræsenteret 8 huse på generalforsamlingen  

Referent: Maria Djernes (147)


1. Valg af dirigent samt optælling af medlems-repræsentationen på mødet   
Ad1) Bo Kaa (173B) blev valgt som dirigent. Bo kunne konstatere, at  

generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

Stemmer: Der var repræsenteret 8 huse (11 stemmer på generalforsamlingen) 


2. Formandens beretning   
Ad 2) Formandens beretning blev taget til efterretning. Beretningen er vedhæftet som  

bilag til referatet. 


3. Kassereren besvarer spørgsmål til det vedlagte årsregnskab for 2023 
Årsregnskabet blev godkendt. 


4. Fastsættelse af kontingent for 2025  
Ad 4) Kontingent for 2024 var foreslået fastsat til kr. 750 som hidtil, hvilket blev  

godkendt. 


5. Valg af formand   
Ad 5) Formand Torben Damsgaard (99B) er på valg og genopstiller.  

Bestyrelsen foreslog Torben Damsgaard (99B) som formand, og han blev genvalgt. 


6. Valg af medlemmer til bestyrelsen   
Ad 6)  Den nuværende bestyrelse er: Ole Hviid (165), Martin Glad (163), Jan Gade (103B), Henrik 
Bjørn (155), Maria Djernes (147), Susanne Hejlsvig (133) 


Martin, Ole  og Jan er på genvalg, Martin genopstiller ikke, men det gør Ole og Jan

(Ifølge Vedtægterne skal Bestyrelsen bestå af 4-6 medlemmer udover formanden.) 


7. Valg af suppleanter   
Ad 7) Der skal vælges 1 suppleant.  

Som suppleant blev valgt:  Søren Jacobsen (115)


8 Valg af revisor  

Ad 8) Else Pihlkjær har været revisor i den forløbne periode og genopstiller.  

Else Pihlkjær (149) blev genvalgt. 


9. Forslag   
Ad 9) Der var ingen forslag til behandling på generalforsamlingen i år. 


10. Eventuelt   
Ad 10) Løst og fast om Lysindfald over trappe hvor der som formanden har berettede store 
udfordringer i nogle huse. Så der opfordres til at holde øje om der sker ændringer på vægen. 


Der blev også talt om små skader på puds som skal udbedres af evt. Conrad (som har lavet det 
fra starten af) eller andre firmaer som også kan bruges. der opfordres til at man går sine væge 
efter 2 gang om året sammen med sine naboer.  


Det grønne udvalgs aktiviter er en stor succes, så kom og deltag i det næste arrangement d. 
01.06.24 kl 15.00 hvor der er gril hygge og hils på dine naboer. 


Formanden takkede Bo for den gode mødeledelse og hævede generalforsamlingen. 


